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La collection A/H 1992 fut la premiere collection de Masatomo
présentée a Paris.

Depuis, le créateur Rynshu Yamaji n’a cessé d’y présenter ses
collections dans la capitale de la mode.

En 2010, la marque connait un changement important. Masatomo
devient RYNSHU.

Pour féter le 10eme anniversaire de la marque RYNSHU, en
collaboration avec sa femme et partenaire Rieco Yamaji, ils ont
décidé de créer quelque chose de spécial, un premier parfum :
1217 (correspondant a sa date de naissance)

Une fragrance a la senteur secrete, délicate et singuliere, qu’on a
envie de porter quotidiennement comme une veste.

Dans cette collection, nous retrouvons des manteaux luxueux aux
drapés asymétriques et ses costumes aux coupes élégantes, aux
nuances de noirs.

Des cashmeres rehaussés de broderies cousues main, des détails
nolr ou or viendront embellir des blousons et des manteaux.

La touche de couleur « Néon Pink » de cette collection
anniversaire s’ajoute aux multiples noirs.

Les moustaches, barbichettes et colliers créés en partenariat avec
Aderans, ajoutent une touche de dandisme a la silhouette rock et
couture de la collection
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1992 AW Collection was the first collection presented in Paris by
designer RYNSHU, know before as Masatomo.

Ever since, the collections as been shown in Paris, capital de la
mode.

In 2010, the brand Masatomo became RYNSHU.

For this special 10th Rynshu’s anniversary collection, with his
partner and wife, Rieco Yamaji, they decided to create something
new, something special. A fragrance.

“ 1217”7 is then, the first perfume.

[ 1t’s a pure, mysterious and sensual smell. I have been pursuing this smell
for such a long time. I wanted to feel it in every moment of my day/life
wearing this perfume as I can wear a jacket every day. ]

For this collection, designer Rynshu reinterpreted his original
tailored style with shapes and asymmetry. Still working with
BLACK fabrics & textiles but adding shinny and glowing touch.
Plastic details are sewed by hand on cashmere, wool-flannel
blouson and coats.

The effect color “Neon PINK” will give energy to this all black
collection.

As every collections, this one is still playing with the gender
issues.

“Neo-handsome mustache style” collaborated with Aderans set off
the dandyism as accessories.
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